
Slovenski demokrati in samostojneži kajpada ostajajo ea-
krknjeni centrabstični grešniki, ki imajo za zahtevo revi
zije samo posmeh. Poslanec je potem razpravljal o raznih 
vprašanjih gospodarskega in davčnega značaja ter končno 
podal nekaj potrebnih pojasnil o nadomestnih volitvah v 
davčne cenilne komisije. Zaupniki so poslancu in celemu 
Jugoslovanskemu klubu izrekli popolno zaupanje. Eno
glasno je tudi bila sprejeta resolucija, ki ostro obsojB 
agitacijo liberalnega učiteljstva proti katoliški Cerkvi in 
njenemu duhovništvu na polju šolstva. Pod vodstvom srb
skega učiteljstva se svobodomiselno učiteljstvo v naši 
državi trudi in dela na vso moč, da bi novi zakon o ljuds
kih šolah prepovedal duhovniku vstop v šolo ter ves pouk 
in vso vzgojo z veronaukom vred izročil učiteljem. Zbo
rovala smatrajo to kot drzen napad na pravice katoliške 
Cerkve, katere bodo branih z vsemi sredstvi in z vztrajno 
odločnostjo. — Prejšnji dan je poslanec dr. Hohnjec imel 
v Bunčonih (župnija sv. Križ) zbor krajevnih zaupnikov. 
Zbor je bil lepo obiskan ter se je vršil pri županu Lubiju. 
Razgovor se je vršil o raznih političnih in gospodarskih 
vprašanjih, zlasti pa o prepotrebnih vodnih napravah na 
Muri. 

Maribor. Zbor zaupnikov za mariborsko okolico dne 
8. januarja se je vršil pod predsedstvom g. Florjančiča. 
Poročilo o delovanju Jugoslovanskega kluba in o poli
tičnem položaju sta podala poslanca Žebot in Falež. Usta
novili smo si za mariborsko okolico nov okrajni odbor 
SLS. Za predsednika je bil izbran vrli župan šentpeterski 
g. Fluher. S tem je sedaj izvršena do zadnje vasi politič
na organizacija naše stranke v mariborskem okraju. Med 
vrstami naših mož se opaža velika vstrajnost. Organizi
rane čete so pripravljene na boj, naj pride, kakoršenkoli. 

Na Pobrežju pri Mariboru se je vršil dne 8. januarja 
dobro obiskan shod SLS, na katerem je poročal poslanec 
Franjo Žebot zelo zanimivo o sedanjem političnem polo
žaju. Tudi navzoči politični nasprotniki so glasno pritr
jevali njegovim izvajanjem. Posebno ogorčenje je vzbujalo 
poročilo o korupciji, katero uganja radikalna stranka, kf 
tudi na Pobrežju lovi kaline. Zborovalci so izrekli poslan
cu zaupanje, kar je našlo pri vseh navzočih prijazno so
glasje. 

Kamnica. Shcd poslanca Žebota v nedeljo, dne 6. t 
m. po rani sv. maši je kljub hudemu mrazu bil zelo lep. 
Predsedoval mu je predsednik krajevnega odbora SLS g. 
Lorbek. Poročilo poslanca smo vzeli z odobravanjem na 
znanje. Naši možje in fantje agitirajo te dni od hiše do 
hiše za naše liste. 

Selnica ob Dravi. Iz Kamnice je v nedeljo, dne 6. ja
nuarja dospel k nam poslanec Žebot, ki nam je na obilno 
obiskanem shodu SLS opisal sedanje stanje v naši državi. 
Naš župan in predsednik shoda g. Urbas je v imenu vseh 
izrekel delavnim poslancem zaupnico. 

Gornja Sv. Kungota. Na okrajni zbor zaupnikov SLS 
je dne 7. januarja došlo toliko mož in mladeničev, da je 
bila velika dvorana pri Senekoviču do zadnjega kotička 
napolnjena. Poročal nam je poslanec Žebot Izvolili smo 
si za župnije Sv. Kungota, Svečina, Sv. Križ in Sv. Jurtf 
okrajni odbor naše stranke, kojemu predseduje g. Špind
ler od Sv. Jurija. Shod je pod predsedstvom g. Hlebiča 
izrekel našim poslancem zaupanje in jim naročil, da 
vstrajajo v težki borbi proti krivici. 

V Jarenini se je dne 3. januarja ustanovil okrajni od
bor SLS za župnije Jarenina, Št. Ilj, Sv. Jakob, Sv. Mar
jeta in za nekatere občine ob Muri. Za predsednika je bil 
izbran značajni in zvest naš somišljenik g. Supanič. O 
položaju je poročal naš rojak poslanec Žebot. Udeležba 
je bila zelo lepa. Došli so skoro vsi župani iz okouce. Na
pravili smo si načrt za bodoče delo naše stranke tu na 
meji. Izrekli smo popolno zaupnico našim voditeljem m 
poslancem. Posebno brigo imamo, da se vsaka naša hiša 
naroči na »Gospodarja.« 

Zbor zaupnikov SLS za okraj Sv. Lenart se je vršai 
dne 2. januarja. Udeležili so se ga do mala vsi župani 
celega okraja in okoli 100 zairpnikov. Zbor je vodil župan 
A. Rop. Poslanec Žebot nam je podal izčrpno poročilo o 
položaju in nalogah za bližnjo bodočnost. Po poslenčevem 
poročilu se je razvila živahna debata. Iz poročil naših 
mož iz vseh občin smo dobili sliko, da je naša stranka v 
lenarčkem okraju dobro pripravljena na bodoče borbe. 
Izvolili smo si nov okrajni odbor SLS, ki ima zastopnike 
iz vseh župnij. Ta zbor je bil nekak parlament našega za
vednega okraja. Mi vstrajamo v borbi za avtonomijo, a 
našim poslancem izrekamo iskreno zaupanje. Naj pride, 
kar hoče, nas najde pripravljene. 

Sv. Jurij v Slov. gor. Na Novega leta dan popoldne 
nas je obiskal naš poslanec Žebot ter nam je na številno 
obiskanem shodu SLS podal stvarno in poljudno poročilo 
o položaju. Poslancu in njegovim tovarišem smo izrekli 
zahvalo za krepko brambo naših pravic in smo jim izrazili 
zaupnico. Laži nasprotnikov nimajo pri nas nobenega us
peha. Cela naša fara je do zadnje hiše v taboru Sloven
ske ljudske stranke. 

Shod SLS pri Sv. Trojici v Slov. gor dne 30. decem
bra popoldne po večernicah je zelo lepo uspel. Predsedo
val mu je odličen naš somišljenik, trški župan g. Valentin 
Klemenčič. Poslanec Žebot nam je točno pojasnil sedanji 
položaj. Glavni krivci slabih in nevzdržnih razmer so tisti, 
ki so nas leta 1921 prodali za velesrbsko centralistično 
ustavo. To so bili samostojni in demokrati. Druge rešitve 
ni, kakor da se finančno in upravno ločimo od Beograda, 
t. j . , da dobimo avtonomijo. Tudi navzoči nasprotniki so 
se izjavili, naj SLS nadaljuje borbo za samostojnost Slo
venije. Poslancem SLS se je izrekla popolna zaupnica. 

Od Sv. Antona v Slov. gor. nam poročajo, da je shod 
Slovenske ljudske stranke na Novega leta d;u\ po rani sv. 
maši sijajno uspel. Kljub mrazu je bila udeležba tako ve
lika, kakor še na nobenem tukajšnjem shodu. Shod je 
otvoril predsednik krajevne organizacije SLS župan Po

Maši poslanci na shodih. 
Dr. Hohnjec je imel na praznik sv. Treh Kraljev, v 

nedeljo, 6. januarja, v Ljutomeru zbor zaupnikov za ljuto
merski in gornjeradgonski okraj. Zbor, ki je bil prav dobro 
obiskan, je otvoril in vodil načelnik krajevne organizacije 
Slov. ljudske stranke Jakob Rajh. Poslanec dr. Hohnjec 
je podal obširno poročil" o političnem položaju. Osvedil 
je borbo naše ftraiike za avtonomijo, ki je življenska za
hteva slovenskega naroda, in dosedanje uspehe le borbe. 
Centralistične stranke, ki so pihnile našo državo v seda
nji položaf nereda in nezadovoljstva, imajo dolžnost, da 
začnejo z zdravljenjem na lastne stroške. Nekateri razum
nejši voditeji demokratske stranke, kakor Marinkovič, so 
začel: to uvideva.i ter izjavljajo, de se tudi revizije ustave 
ne bojijo. Tudi vodiielje.n radikalne strinke bo prišlo to 
spoznanje, brez katerega za državo ni leka in ne spasa. 



fjanec. Predsedovala sta znani čebelar Jurenčič in načel
nik krajevnega šolskega sveta Lovrenčič. Naš poslanec 
Žebot nam je poročal, kako vlada Pašič s pomočjo nem
ških in turških poslancev proti našemu ljudstvu. Sklenili 
smo, da stojimo zvesto na strani naše stranke in njenih 
poslancev ter da ne odnehamo prej, dokler ne dobimo 
avtonomije, ki je edina naša rešitev. Po shodu se je vršila 
seja županov in zaupnikov. Poslanec je dajal pojasnila na 
številna vprašanja. 


